
Följdfråga med anledning av vikariehanteringen för Gävle kommuns förskolor och skolor

Vid nämndens senaste sammanträde (200422) besvarades min fråga- Finns det en risk att 
legitimerade förskollärare eller utbildade barnskötare kan gå Utbildning Gävle förbi då det idag råder 
vikariestopp för dessa yrkeskategorier inom bemaningsenheten?

Detta fick till följd att nya frågeställningar inom samma område väcktes. Varför jag skulle uppskatta 
om jag till nästa nämndsammanträde den 3 juni skulle kunna få följande frågor besvarade: 

1. Hur stor del, i procent, av Gävle kommuns inskrivna vikarier för förskola och skola, uppbär 
eller har påbörjat en pedagogisk utbildning på högskolenivå, såsom förskollärarutbildning?

2. Hur stor del, i procent, av Gävle kommuns inskrivna vikarier för förskola och skola, besitter 
eller har påbörjat en barnskötare utbildning med en ”Barn och fritid- inriktning” på 
gymnasienivå/komvux?

3. Hur stor del, i procent, av Gävle kommuns inskrivna vikarier för förskola och skola, saknar 
någon form av pedagogisk utbildning (se ovan)? 

4. Hur del i procent, av Gävle kommuns inskrivna vikarier för förskola och skola, tituleras som 
barnskötare- men saknar relevant utbildning såsom ”Barn och fritidsprogrammet” på 
gymnasial/komvuxnivå?

5. Vilka kriterier har Gävle kommun för att en medarbetare ska kunna tituleras som 
barnskötare?

Tack på förhand!

Med vänliga hälsningar

Wanja Delén, SD


